
Rijswijk 

Motie: Van Open House naar Safe House. 

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 17 december 2019, 

De raad constateert dat: 
• Rijswijk grote tekorten in de jeugdzorg heeft; 
• De jeugdzorg versnipperd is en de bureaucratie alleen maar toeneemt; 
• De open house constructie er toe heeft geleid dat het aantal instellingen dat zorg 

aanbiedt te veel is om goed grip te kunnen houden op de jeugdzorg. 

De raad overweegt dat: 
• Binnen de jeugdzorg momenteel teveel producten worden aangeboden die niet strikt 

noodzakelijk zijn en dit afleidt van de zorg voor de jongeren die dat echt nodig 
hebben; 

• Met een strakkere aanbesteding waarbij alleen zorgaanbieders worden geselecteerd 
die voldoen aan de eisen zeals gesteld in het aanbestedingsdocument, eventueel 
een gemaximeerd aantal, er aanzienlijk minder zorgaanbieders zijn en de benodigde 
ruimte ontstaat om ons te richten op de zorg die nodig is voor de jongeren die dat ook 
echt nodig hebben. 

Verzoekt het college: 
• Ervoor te zergen dat op de kortst mogelijke termijn binnen de H10 de omslag wordt 

ingezet van een open house inkoop procedure naar een strakkere aanbesteding met 
een beperkt aantal zorgaanbieders; 

• Hierover per ommegaande het gesprek aan te gaan met de andere H10 gemeenten 
• De raad over de voortgang en resultaten hiervan aan het einde van het eerste 

kwartaal 2020 te informeren. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

A. Koegler 
COA Rijswijk 


